
SLOVENSKÝ ODBOROVÝ ZVÄZ VEREJNEJ SPRÁVY A KULTÚRY 
 

  
Z Á P I S N I C A 

 
z Výročnej konferencie sekcie  
územných finančných orgánov  

 
 
1. Výročná konferencia sekcie územných finančných orgánov prebiehala v dvoch častiach. 

Prvú časť tvorilo spoločné rokovanie so sekciou colnej správy vzhľadom na spoločných 
pozvaných hostí a druhú časť tvorili samostatné pracovné rokovania oboch sekcií. 
 

2. Spoločné rokovanie sekcií otvorila a viedla predsedníčka sekcie územných finančných 
orgánov Jaroslava Karáseková, ktorá privítala delegátov a hostí: 
- Mariána Kačmára, riaditeľa colného odboru Ministerstva financií SR, 
- Milenu Rácovú, predsedníčku SLOVES. 

 
3. Predsedníčka sekcie územných finančných orgánov J. Karáseková a predseda sekcie colnej 

správy D. Podstavek predniesli správu o činnosti sekcií za uplynulé funkčné obdobie a 
správy o čerpaní sociálno-podporného fondu SLOVES. 
 

4. Marián Kačmár, riaditeľ colného odboru Ministerstva financií SR na úvod svojho 
vystúpenia pozdravil delegátov výročných konferencií sekcií a poďakoval za pozvanie.  Dal 
do povedomia poslednú novelu zákona o finančnej správe, ktorá bola účinná od  1. januára 
2022. Je informovaný o našej iniciatíve k návrhom na otvorenie a legislatívnu úpravu 
zákona o finančnej správe. V súčasnej dobe, za súčasného stavu a pri zložitom 
legislatívnom procese je to však zatiaľ nemožné. Je dobré komunikovať k úpravám, na ktoré 
upozorňujeme v súčinnosti MF SR – zamestnávateľ – zástupcovia zamestnancov. 
  
V diskusii vystúpilo 5 delegátov k problematike: 
 - prekážky v práci  -  Kolektívna zmluva - odkaz na Zákonník práce  
 - voľno nad rámec zákona o finančnej správe 
 - úprava platových taríf príslušníkov finančnej správy 
 - Systemizácia 
 - Organizačné zmeny 
  

5. Predsedníčka SLOVES M. Rácová vo svojom vystúpení pripomenula aktivity odborového 
zväzu od VII. zjazdu SLOVES, súvisiace najmä s plnením Programu SLOVES, ktorý 
schvaľuje zjazd vždy na päťročné funkčné obdobie.  

6. Druhú časť rokovania výročnej konferencie sekcie územných finančných orgánov viedla 
predsedníčka sekcie. Rokovania sa zúčastnilo 10 delegátov, t. j. 55,5%. Delegáti schválili 
mandátovú, návrhovú a volebnú komisiu. 
 

7. Delegáti výročnej konferencie sekcie prerokovali návrh na zmenu Stanov SLOVES bez 
pripomienok, návrh na zmenu čl. 4, bod 4.4 Finančného poriadku SLOVES, kde žiadajú 
ponechať pôvodné znenie a návrh na zmenu Štatútu sociálno-podporného fondu SLOVES 
bez pripomienok. 

 



8. Voľby riadila Andrea Dohnanová, členka ZO SLOVES pri Finančnom riaditeľstve SR.  
Delegáti zvolili predsedu sekcie, členov vedenia sekcie, ktorí budú sekciu zastupovať 
v Sneme SLOVES, ďalšieho člena vedenia a delegátov na VIII. zjazd SLOVES.  
 
Výročná konferencia sekcie navrhla Silviu Gubalovú za členku Rozhodcovského senátu 
SLOVES a Rolanda Hulka za predsedu SLOVES. 

 
9. Delegáti prerokovali a schválili rezolúciu a uznesenie výročnej konferencie. 
 
10. Záverečné slovo predniesla predsedníčka sekcie Jaroslava Karáseková, ktorá poďakovala 

delegátom za prejavenú dôveru. 
 

Zapísal: Peter Titka 
   sekretár sekcie 

 

Bratislava 24.5.2023 
 
 
                        Jaroslava Karáseková, v. r. 

                     predsedníčka sekcie 
 

 

 
 


